

All websites of Habib Bank AG Zurich, including its branches and subsidiaries, (collectively "Habib Bank") use cookies for statistical purposes and to improve user experience and for online advertising. One of the cookies we use is essential for parts of the site to operate and has already been set. This site does not work without cookies. By using this website, you agree to the use of cookies for this purpose.

1) What is a cookie?

Cookies are simple text files which are stored on your device to keep track of your visit to the website and your preferences as you move between pages, and sometimes to save settings between visits. Cookies help the builders of websites gather statistics about how often people visit certain areas of the website, and help in tailoring websites to be more useful and user-friendly.

2) What types of cookies does Habib Bank use?

2.1) Session Cookies

These are cookies that are essential for our web services to function and are used for the following purposes:

- » To allow you to temporarily save and repopulate information between multiple server pages of our website, whenever required (i.e. in order to avoid having to re- enter the same information when moving to another page).
- » To temporarily identify your device after having logged in to a secure page on our website so that our web server can construct and maintain an exchange of information (request and response) with your web browser so that you can carry out your desired activities.

For example:

- » **TS016b6845:** This is to store session IDs when using our secure online banking site.
- » **fcspersistslider1:** This is used in the image slideshow / gallery on our homepage. This cookie remembers the last slide you have viewed, so that if you go to another page but then return back to our homepage, the last slide which you saw will be displayed first.

2.2) Analytical Cookies

Analytical cookies are used by our third party advertising aggregators to track your activity on some pages of this site. These cookies are placed by third parties (such as Google) on our behalf. For further information regarding how Google analytics processes data and how you can opt in or out of receiving these cookies, please refer to their privacy policy at:

<http://www.google.co.uk/intl/en/privacy/>

2.3) Functionality Cookies

Functionality cookies are used to recognize you and your choices when you return to our site. These enable us to remember the choices you have made in order to better serve you during future visits to our site. The information these cookies collect may not always be anonymous, but these cookies are not able to track your browsing activity on other websites.

For example:

- » **HBZ_WD_AFFID:** To identify the particular Habib Bank entity of an eDEPOSIT request in order to track the source.
- » **HBZ_WD_MIN_DEPOSIT:** to store the configured minimum deposit amount while subscribing for eDEPOSIT
- » **HBZ_WD_PERIOD:** To store the deposit period chosen when subscribing to the eDEPOSIT product.
- » **HBZ_WD_RATE:** To store the deposit rate applicable when subscribing to the eDEPOSIT product.

3) Deleting Cookies

You may opt-out of cookies (and the use of this website) at any time, by deleting the cookies that were set by the site. This can be done via the settings of your internet browser, by deleting cache, browsing history and cookies.

تستخدم جميع المواقع الإلكترونية الخاصة بحبيب بنك اي جي زيورخ، بما في ذلك الفروع والشركات التابعة (يشار إليها إجمالاً بـ «حبيب بنك») ملفات تعريف الارتباط لأغراض إحصائية ولتحسين تجربة المستخدم وللإعلان عبر الإنترنت. يُعد أحد ملفات تعريف الارتباط التي نستخدمها ضرورياً لتشغيل أجزاء من الموقع وقد تم تعيينه بالفعل. قد لا يعمل الموقع بدون ملفات تعريف الارتباط. باستخدام الموقع، فإنك توافق على استخدام ملفات تعريف الارتباط لهذا الغرض.

1) ما هو ملف تعريف الارتباط؟

ملفات تعريف الارتباط هي ملفات نصية بسيطة يتم تخزينها على جهازك لتتبع زيارتك للمواقع الإلكترونية وتفضيلاتك أثناء تنقلك بين الصفحات، وأحياناً لحفظ الإعدادات بين الزيارات. تساعد ملفات تعريف الارتباط منشئي المواقع الإلكترونية في جمع إحصائيات حول عدد المرات التي يزور فيها الأشخاص مناطق معينة من الموقع الإلكتروني، وتساعد في تصميم المواقع الإلكترونية لتكون أكثر فائدة وسهولة في الاستخدام.

2) ما أنواع ملفات تعريف الارتباط التي يستخدمها حبيب بنك؟

2.1) ملفات تعريف الارتباط الخاصة بالجلسات

تعد ملفات تعريف الارتباط ضرورية لتشغيل الخدمات الإلكترونية الخاصة بنا وتستخدم للأغراض التالية:

- « للسماح لك مؤقتاً بحفظ المعلومات وإعادة نشرها بين صفحات خادم متعددة لموقعنا، كلما لزم الأمر (على سبيل المثال، لتجنب الاضطرار إلى إعادة إدخال نفس المعلومات عند الانتقال إلى صفحة أخرى).
- « لتحديد جهازك مؤقتاً بعد تسجيل الدخول إلى صفحة آمنة على موقعنا على الويب حتى يتمكن خادم الويب الخاص بنا من إنشاء والحفاظ على تبادل المعلومات (الطلب والاستجابة) مع متصفح الويب الخاص بك حتى تتمكن من تنفيذ الأنشطة التي تريدها.

على سبيل المثال:

- « **TS016b6845:** يستخدم هذا لتخزين معرفات الجلسات عند استخدام موقعنا الآمن للخدمات المصرفية عبر الإنترنت.
- « **fcspersistslider1:** يستخدم هذا في عرض شرائح / معرض الصور على صفحتنا الرئيسية. يتذكر ملف تعريف الارتباط هذا الشريحة الأخيرة التي شاهدتها، بحيث إذا انتقلت إلى صفحة أخرى ثم عدت إلى صفحتنا الرئيسية، فسيتم عرض آخر شريحة رأيتها أولاً.

2.2) ملفات تعريف الارتباط التحليلية

يتم استخدام ملفات تعريف الارتباط التحليلية بواسطة مجمعي الإعلانات التابعين لجهات خارجية لتتبع نشاطك على بعض صفحات هذا الموقع. يتم وضع ملفات تعريف الارتباط هذه من قبل أطراف ثالثة (مثل Google) نيابة عنا. لمزيد من المعلومات حول كيفية معالجة تحليلات جوجل للبيانات وكيف يمكنك الاشتراك أو إلغاء استلام ملفات تعريف الارتباط هذه، يرجى الرجوع إلى سياسة الخصوصية الخاصة بهم على:

http://www.google.co.uk/intl/en/privacy

2.3) ملفات تعريف الارتباط الوظيفية

تستخدم ملفات تعريف الارتباط الوظيفية للتعرف عليك وعلى اختياراتك عندما تعود إلى موقعنا. هذه تمكننا من تذكر الخيارات التي قمت بها من أجل خدمتك بشكل أفضل أثناء الزيارات المستقبلية لموقعنا. قد لا تكون المعلومات التي تجمعها ملفات تعريف الارتباط هذه مجهولة الهوية دائماً، ولكن ملفات تعريف الارتباط هذه غير قادرة على تتبع نشاط التصفح الخاص بك على المواقع الإلكترونية الأخرى.

على سبيل المثال:

- « **HBZ_WD_AFFID:** للتعرف على كيان حبيب بنك لطلب الإيداع لتتبع المصدر.
- « **HBZ_WD_MIN_DEPOSIT:** لتخزين الحد الأدنى لمبلغ الإيداع الذي تم تكوينه أثناء الاشتراك في خدمات الإيداع الإلكتروني.
- « **HBZ_WD_PERIOD:** لتخزين فترة الإيداع المختارة عند الاشتراك في منتجات خدمات الإيداع الإلكتروني.
- « **HBZ_WD_RATE:** لتخزين معدل الإيداع المطبق عند الاشتراك في منتجات خدمات الإيداع الإلكتروني.

3) إزالة ملفات تعريف الارتباط

يمكنك إلغاء الاشتراك في ملفات تعريف الارتباط وإزالتها (واستخدام هذا الموقع) في أي وقت، عن طريق حذف ملفات تعريف الارتباط التي تم تعيينها بواسطة الموقع. يمكن القيام بذلك عبر إعدادات متصفح الإنترنت الخاص بك، عن طريق حذف ذاكرة التخزين المؤقت وسجل التصفح وملفات تعريف الارتباط.